ABSTRACT

Mukhlisin SBN: 172041035 title of thesis: Effects of Supervision and Leadership Style of Madrasah Heads on the Performance of Educators and Education Personnel (Study in MTsN 2 in Serang City). 

	The community has excessive expectations of the teacher. The success or failure of the madrasa is often addressed to the teacher. The justification of the community is understandable because the teacher is an active resource, while the other resources are passive. Therefore, the best curriculum, facilities, learning facilities and infrastructure, but if the quality of the teacher is low then it is difficult to get high-quality educational results.
	The formulation of the problem in this study are: (1) What is the effect of the supervision of the Madrasah Head on the performance of educators and education personnel ?; (2) What is the influence of the leadership style of the Madrasah Head on the performance of educators and education personnel ?; (3) What is the influence of supervision and leadership style together with the Head of Madrasah on the performance of educators and education personnel in SerangMTsN2?; The objectives of this study are: (1) To determine the effect of Madrasah Head supervision on the performance of educators and education personnel, (2) To determine the influence of the leadership style of the Madrasah Head on the performance of educators and education personnel; (3) To determine the effect of supervision and leadership style together with the Head of Madrasah on the performance of educators and education personnel in MTsN 2 in Serang City.
	The method used in this study is a correlational quantitative method with research instruments: questionnaires, interviews and documentation. This research was conducted at MTsN 2 in Serang City, with a population of 43 respondents, so the researchers took all of them as research samples.
	The results of this study are: the influence of madrasah head supervision on the performance of educators and education staff can be seen based on the magnitude of the contribution of variable X1 to Y which reached 23.04% with a low category; While the leadership style towards the performance of educators and education personnel in Serang MTsN 2, the contribution of variable X2 to Y was 38.44% with a low category; and based on the results of the research hypothesis test states that the multiple correlation coefficient values ​​obtained Rx1x2y = 0.83 with significance through the F count test = 7.71 which states that the alternative hypothesis (Ha) is accepted means that there is a significant relationship between madrasah superintendent and leadership style together on the performance of educators and education staff at Serang MTsN 2. With the magnitude of the contribution of the two independent variables to the dependent variable at 68.89%.While the remaining 31.11% is influenced by other factors that can be further investigated.



الملخص

محلصين نم:172041035 عنوان الرسالة: آثار أسلوب الإشراف والقيادة من رؤساء المدارس على أداء المعلمين وموظفي التعليم (دراسة في م ت س ن 2 في مدينة سيرانج)

المجتمع لديه توقعات مفرطة من المعلم. غالباً ما يتم توجيه نجاح أو فشل المدرسة إلى المعلم. يمكن فهم مبررات المجتمع لأن المعلم هو مصدر نشط ، في حين أن الموارد الأخرى سلبية. لذلك ، فإن أفضل المناهج ، والمرافق ، ومرافق التعلم والبنية التحتية ، ولكن إذا كانت جودة المعلم منخفضة فمن الصعب الحصول على نتائج تربوية عالية الجودة.
إن صياغة المشكلة في هذه الدراسة هي: (1) ما هو تأثير إشراف رئيس المدرسة على أداء المربين وموظفي التعليم؟ (2) ما هو تأثير أسلوب القيادة لرئيس المدرسة على أداء المعلمين والعاملين في مجال التعليم؟ (3) ما هو تأثير أسلوب الإشراف والقيادة مع رئيس المدرسة على أداء المربين وموظفي التعليم في سيرانج 2 م ت س ن؟ تتمثل أهداف هذه الدراسة فيما يلي: (1) تحديد أثر إشراف المدرسة على أداء المعلمين والعاملين في مجال التعليم ، (2) تحديد تأثير أسلوب القيادة لرئيس المدرسة على أداء المربين وموظفي التعليم ؛ (3) تحديد أثر أسلوب الإشراف والقيادة جنبا إلى جنب مع رئيس المدرسة على أداء المعلمين والعاملين في التعليم في 2 م ت س ن في مدينة سيرانج.
الطريقة المستخدمة في هذه الدراسة هي طريقة كمية مرتبطة مع أدوات البحث: الاستبيانات والمقابلات والوثائق. تم إجراء هذا البحث في 2 م ت س ن في مدينة سيرانج ، حيث بلغ عددهم 43 مشاركًا ، لذلك أخذ الباحثون جميعهم كعينات بحثية.
نتائج هذه الدراسة هي: يمكن رؤية تأثير إشراف مدير المدرسة على أداء المعلمين وموظفي التعليم على أساس حجم مساهمة المتغير من X1 إلى Y التي بلغت 23.04٪ بفئة منخفضة ؛ في حين أن أسلوب القيادة نحو أداء المعلمين وموظفي التعليم في سيرانج  2 م ت س ن ، فإن مساهمة المتغير X2 إلى Y كانت 38.44٪ مع فئة منخفضة ؛ وبناءً على نتائج اختبار فرضية البحث ، تذكر أن قيم معامل الارتباط المتعددة التي تم الحصول عليها Rx1x2y= 0,83  ذات دلالة من خلال اختبار ف=7,71  والتي تنص على أن الفرضية البديلة (هء) مقبولة تعني أن هناك علاقة مهمة بين مشرف المدرسة وأسلوب القيادة معا على أداء المعلمين وموظفي التعليم في سيرانج 2 م ت س ن. مع حجم مساهمة المتغيرين المستقلين للمتغير التابع بنسبة 68.89٪. في حين أن النسبة المتبقية 31.11٪ تتأثر بعوامل أخرى يمكن مواصلة التحقيق فيها.
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